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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:2064 Vårdnadstvister utan riskbedömning

Nyligen redovisade Ekot (Sveriges Radio den 24 augusti 2020) att en majoritet 
av de 144 vårdnadsdomar som under en given period år 2019 avgjordes i 
landets tingsrätter inte tog hänsyn till tidigare våld som kan ha förekommit i 
familjen. Enligt lag ska domstolen alltid göra en riskbedömning vid 
vårdnadsdomar. Det är därför mycket allvarligt att detta inte sker. 
Undersökningen visar att det i hela 133 av de granskade vårdnadstvisterna 
fanns uppgifter om våld, hot eller övergrepp. En riskbedömning gjordes dock 
bara i 36 av fallen. Det är oacceptabelt. 

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga justitie- och migrationsminister 
Morgan Johansson:

 

Vad tänker ministern vidta för åtgärder så att barnets bästa faktiskt blir 
avgörande för alla beslut om vårdnad, boende och umgänge, som det står i 
lagen?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
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Besvaras senast
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